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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
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[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
302808559 

[540] 商標： 
Mark:  

[730] 註冊申請人姓名／名稱、 
地址： 
Applicant's Name, Address: 

CHRISTINA PIK KA YAU 
FLAT H, 12/F, BLOCK 6, SITE 9, LILY MANSION, WHAMPOA 
GARDEN, HUNGHOM, KLN. HK 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Ella Cheong (Hong Kong) Limited 
5001 Hopewell Centre, 
183 Queen's Road East 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

14, 20, 25, 26 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

27-06-2014 

 
申請人擬刪除類別 25 的貨品／服務說明。 
The applicant proposes to delete the specification in Class 25. 
 
 

 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
303181419 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

bpost 
Muntcentrum, 1000 Brussel, BELGIUM 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

NTD Patent & Trade Mark Agency Ltd. 
Units 1805-6, 18/F., Greenfield Tower, Concordia 
Plaza, 
No.1 Science Museum Road, Tsimshatsui East, Kowloon, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

The applicant claims the colour red as an element of 
the trade mark. 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

16, 35, 39 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

21-08-2015 
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申請人擬修訂類別 39 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 39 to read as follows: 
類別 Class 39 
Mail delivery; collection, transport and dispatch of goods, documents, parcels and 
letters; courier services (messages or merchandise); providing data relating to the 
location of means of transport and postal items in connection with tracking and tracing, 
freight forwarding; transport and delivery of postal items and parcels and the 
gathering, sorting, storing, conveying and delivery therefor; transportation 
information; transport and distribution and the gathering, sorting and storing therefor 
of printed matter, documents and goods, whether or not addressed; sorting for further 
post delivery of printed material and advertising and promotion material; all the 
aforesaid services also, where possible, to be provided via electronic channels, 
including the Internet; all the aforesaid services are provided in the context of mail 
and parcel delivery and freight forwarding services. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
303193687 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Asana Assets Limited 
P.O. Box 957, Offshore Incorporations Centre Road 
Town, Tortola VIRGIN ISLANDS, BRITISH 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Deacons 
5th Floor 
Alexandra House, Central 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

3 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

06-02-2015 

 
申請人擬修訂類別 3的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows: 
類別 Class 3 
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Cosmetic creams, gels, lotions; facial care products (cosmetic); cream mask for 
cosmetic purposes; cosmetic serums; age defense cosmetic products; cosmetic 
preparations for facial care, body and skin care; all included in class 3 and all of 
the aforesaid originating from Switzerland. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
303383730AA 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

HYPERION HK LIMITED 
Workshop A, 10/F, On Shing Industrial Building, Nos. 
2-16 Wo Liu Hang Road, Fo Tan, Shatin, New 
Territories. Hong Kong 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Messrs. Kelvin Cheung & Co., Solicitors 
Unit 101, 1st Floor, Hong Kong Trade Centre, 
161-167 Des Voeux Road Central, 
Hong Kong. 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

7 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

26-06-2015 

 
申請人擬修訂類別 7的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7 to read as follows: 
類別 Class 7 
Motors and engines (except for land vehicles). 
 
 

 


